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Inspraakreactie WZC Wapenveld

Wapenveld, 6 april 2020

Geachte commissieleden,

Graag willen wij u in kennis stellen dat het bestuur van onze vereniging het besluit heeft genomen om de
verbouw van het clubhuis en de kleedgelegenheden uit te stellen tot de zomer van 2021. Door de
coronacrisis is het bestuur tot de conclusie gekomen dat de geplande verbouw in de periode mei-augustus
niet haalbaar en financieel verantwoord is.

De redenen die ten grondslag liggen aan dit besluit zijn:
De belangrijkste reden is natuurlijk de gezondheid van ons, de mensen om ons heen, de WZC
leden en van iedereen die voor de verbouw met elkaar zou moeten samenwerken. De
onzekerheid en zorgen waar velen nu mee te maken hebben vraagt alle aandacht van ons
allemaal.

Een belangrijk deel van de verbouw zou bijeen gebracht worden door acties die in deze periode
opgestart zouden worden. Het bestuur vindt het niet gepast om in deze tijd acties op te
starten.

Momenteel heeft u ons verzoek in behandeling om een garantstelling voor een lening van   150.000,-.
Graag zouden wij deze aanvraag ongewijzigd laten. Wel zouden wij de mogelijkheid willen hebben om
deze garantstelling later in te laten gaan.

De verbouwing van ons clubhuis en kleedgelegenheden bevat het plan om ons gehele clubhuis, gebouwd
in de jaren 70, geheel duurzaam te renoveren. Wij hebben het besluit genomen om, gelet op de
aanstaande privatisering, onze gehele accommodatie toekomstbestendig te maken. De gelden die uw raad
beschikbaar heeft gesteld voor de renovatie van de kleedgelegenheden zullen ook voor dat doel ingezet
worden. Naast een duurzame renovatie van de kleedkamers zullen ook andere

duurzaamheidsmaatregelen worden toegepast. Zo omvat het plan ledverlichting voor het gehele clubhuis,
het plaatsen van 90 zonnepanelen van 325 KWh en het volledig isoleren van het gebouw middels
spouwisolatie en dubbele beglazing.

Onze leden zijn door het bestuur en de verbouwcommissie periodiek meegenomen in de planvorming en
onze ledenvergadering heeft unaniem ingestemd met de plannen die nu voorliggen. De totale kosten voor
de plannen bedragen circa   700. 000, - waarvan we een deel willen financieren uit eigen middelen, acties
en sponsorbijdrages, en een deel financieren vanuit de gelden voor het achterstallig onderhoud
(kleedkamers).
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Het restant willen we financieren middels een lening van maximaal   300.000,- waarvan wij van de
gemeente een garantstelling vragen van   150. 000, -. Zoals uit de voorgelegde meerjarenbegroting blijkt is
onze vereniging financieel gezond en zijn wij van mening dat wij de rente en aflossingslast goed kunnen
dragen. De begroting is ook getoetst door Stichting Waarborgfonds Sport, en akkoord bevonden. SWS eist
echter altijd een garantstelling van de gemeente. Dit geldt ook voor banken en andere
hypotheekverstrekkers.

Voor een impressie van de verbouw treft u bijgaand een indruk van de vernieuwde accommodatie aan.
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Wij wensen u een goede video vergadering toe en wensen het gehele bestuur van onze gemeente veel
wijsheid, gezondheid en sterkte toe in deze tijden van de coronacrisis.

Na ens het best van voetbal reniging WZC Wapenveld,

Antoine Sonnega
Voorzitter
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